
Le deuxième cours



Le féminin des noms / Θηλυκό ουσιαστικών

• Γενικά, για να σχηματίσουμε το θηλυκό των ουσιαστικών, προσθέτουμε ένα –e 
στο αρσενικό. π.χ. un ami (ένας φίλος) une amie (μία φίλη)

• -f           -ve un sportif une sportive

-er -ère             un boulanger une boulangère

-ier -ière            un infirmier    une infirmière

-eur -euse un coiffeur      une coiffeuse  

-teur -teuse un chanteur une chanteuse

-trice un acteur une actrice



• Αυτά που τελειώνουν σε -et, -el, -on, -ion, -ien, -en, -an, -on διπλασιάζουν το τε-
λικό σύμφωνο και παίρνουν ένα –e. π.χ. le lycéen la lycéenne, le chat   la chatte, 
le chien   la chienne

• Μερικά ουσιαστικά έχουν τον ίδιο τύπο για αρσενικό και θηλυκό: un/une
camarade, un/une élève, un/une journaliste, un/une dentiste, un/une artiste

• l’homme la femme = ο άντρας, η γυναίκα

le père la mère = ο πατέρας, η μητέρα

le grand-père la grand-mère = ο παππούς, η γιαγιά

le fils la fille = ο γιος, η κόρη

le frère               la soeur = ο αδερφός, η αδερφή

le garcon            la fille = το αγόρι, το κορίτσι

l’oncle la tante = ο θείος, η θεία



• le neveu       la nièce = ο ανιψιός, η ανιψιά

le mari la femme = ο σύζυγος, η σύζυγος

le roi la reine = ο βασιλιάς, η βασίλισσα

le Grec la Grecque = ο Έλληνας, η Ελληνίδα

le Turc la Turque = ο Τούρκος, η Τουρκάλα

le copain la copine = ο συμμαθητής, η συμμαθήτρια



Exercice / Άσκηση
• Σχηματίστε τον θηλυκό τύπο ανατρέχοντας στον αντίστοιχο κανόνα:

un Français             une

un cousin                une

un ouvrier               une

un paysan                une

un lion                      une

un camarade           une

un élève                   une

un coiffeur               une

un acteur                 une

un homme              une

un garçon               une



Le pluriel de noms / Πληθυντικός ουσιαστικών
• Γενικά, για να σχηματίσουμε τον πληθυντικό, προσθέτουμε ένα –s στον ενικό.

π.χ. une fille des filles

• Τα ουσιαστικά που τελειώνουν σε -s, -x, -z δεν αλλάζουν. π.χ. le nez    la nez

• Tα ουσιαστικά που τελειώνουν σε -au, -eau, -eu παίρνουν ένα -x στον 
πληθυντικό. π.χ. un bureau      des bureaux

• Τα ουσιαστικά που τελειώνουν σε -al έχουν πληθυντικό σε -aux. π.χ. un animal   
des animaux



• un bijou        des bijoux

un genou      des genoux

un joujou      des joujoux 

un travail       des travaux



Exercice / Άσκηση
• Σχηματίστε τον τύπο του πληθυντικού ανατρέχοντας στον αντίστοιχο κανόνα.

le père         les

le tapis         les

la Turque     les

le trou          les

l’ animal       les

le genou les

le neveu les

le journal     les

le bureau     les

un monsieur       des

le travail      les 



Exercice / Άσκηση
• Βάλτε τα ουσιαστικά στο θηλυκό και στον πληθυντικό.

ouvrier   

chanteur

chat

camarade

homme

garçon

copain

frère

coiffeur

lycéen



La famille / Η οικογένεια           



la mère                          le père

la fille

le bébé                                                                                         

le garçon



• le père, le papa = o πατέρας, ο μπαμπάς

• la mère, la maman = η μητέρα, η μαμά

• le fils = ο γιος

• la fille = η κόρη

• le bébé = το μωρό

• le grand-père = ο παππούς

• la grand-mère = η γιαγιά

• le frère = ο αδερφός

• la sœur = η αδερφή

• l’ oncle = ο θείος

• la tante = η θεία



• le cousin = ο ξάδερφος

• la cousine = η ξαδέρφη

• le neveu = ο ανιψιός

• la nièce = η ανιψιά



Exercices / Ασκήσεις
• Αντιστοίχιση:

le père η κόρη

la grand-mère η αδερφή

la fille  ο πατέρας

l’ oncle η θεία

la mère η γιαγιά

le fils ο παππούς

la tante ο θείος

la sœur ο αδερφός

le grand-père η μητέρα

le frère ο γιος



• Διαβάζω

-Bonjour, papa!

-Bonjour, ma petite! Ça va bien?

-Très bien! Au revoir! 

-À bientôt! 

La famille habite au Pirée. 

Le père a 40 ans, la mère a 41 ans et la fille a 15 ans. 


